

Verslag Agendacommissie

Datum	07 mei 2020
Tijd	18:30 - 19:37
Locatie	digitaal via Pexip
Aanwezig	Hilde de Wit (voorzitter), Sidney van den Bergh, Wobine Buijs, Herman van Kessel, Alfons Prinssen, Henriette Renders, Hennie van der Wal, , Dolf Warris, Jan Zoll, Roger van den Akker (secretaris), Marja Donkers (notulist)
Afwezig	Gé Wagemakers

- 1** **Opening, afmeldingen, mededelingen**
De voorzitter opent de vergadering.
- 2** **Vaststelling van de agenda**
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
- 3** **Ingekomen post, nagekomen stukken**
- 3.a** **Besluitenlijst college niet-openbaar**
Geen opmerkingen.
- 4** **Terugblik vergaderingen**
Geen opmerkingen.
- 5** **Verslag vergadering d.d. 19 maart 2020**
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.
- 6** **Vaststelling conceptagenda's raadsadviescommissies**
- 6.1** **Commissie Ruimte**
Motie: goedkope koopwoningen in Oijense Zij Noord
CDA wijst erop dat eerder al een motie met dit onderwerp is behandeld. Is het een optie om dit onderwerp opiniërend te bespreken.
SP vindt opiniërend bespreken, met een oplegnotitie van het college, geen probleem, maar wil dit agendapunt nu handhaven.
GroenLinks deelt mede dat eerdere motie is verworpen. Het onderwerp komt nu weer terug en de fractie heeft vreest een zelfde discussie.
Ook PvdA en Beter Oss zijn bang voor herhalingen.
D66 vraagt hoe dit in verhouding is met de woonvisie.
VDG wijst erop dat de vorige motie over huurwoningen ging en deze gaat over koopwoningen. Er is dus een verschil.
SP zal dit terugkoppelen in de fractie en bespreken of de motie wordt gehandhaafd. Als de fractie bespreking tijdens de commissievergadering niet nodig vindt zal dit doorgegeven worden. De motie wordt nu gehandhaafd.

Ter advisering	A – Niet bespreken	BI – 1 termijn/geen debat/weergeven standpunt/bestuurlijke vragen aan portefeuillehouder	BII – 2 termijnen/debat/meerdere woordvoerders in de tweede termijn
-----------------------	---------------------------	---	--

		Alleen 2 ^e termijn digitaal bespreken, 1 ^e termijn schriftelijk	Alleen 2 ^e termijn, 1 ^e termijn schriftelijk
Vaststelling bestemmingsplan Achterstraaten Langestraat Dieden			
Motie: goedkope koopwoningen in Oijense Zij Noord		SP en VDG	
Taskforce versnelling woningbouw en bedrijventerreinen			VDG, CDA, D66, GroenLinks en PvdA

Voor kennisgeving	AI - Niet bespreken	BI - Kort statement / opmerking / bestuurlijke vraag <i>welke bestuurlijke vraag er is voor de wethouder en/of wil de fractie een statement maken</i>	BII - 1 termijn / geen debat / op verzoek geven fracties mening / beperkte interrupties van portefeuillehouder worden toegestaan <i>Over welk aspect van het ingekomen stuk gaat het? Welke vraag heb je daarover aan het college? Wat wil je daarover van de andere fracties weten?</i>
Nieuw ingekomen stukken			
Aanleg verbreed fietspad N625 Oss-Lithoijen		SP en VDG Statement	
Bekrachtiging parafenbesluit Tijdelijk stoppen fiscale handhaving en handhaving fietsverbod voetgangersgebied Oss		SP en D66 Statement	
Einde duurzaamheidslening voor biomassaketels en pelletkachels			
Verantwoordingsrapportage BAG 2019			
Verantwoordingsrapportage BGT 2019			
Verantwoordingsrapportage BRO 2019			
Raadsinformatiebrief EPR en Aziatische duizendknoop			

Brieven doorgestuurd uit Raadsvergadering (de brieven over Corona staan bij de raadsvergadering van 4 juni)

Brief over de grote grazers in de Maashorst			<p>SP Deze brief biedt discussiepunten om de biodiversiteit op de Maashorst te vergroten.</p> <p>D66 wil graag bespreken op welke wijze Oss deelneemt aan deze evaluatie.</p> <p>GroenLinks vraagt de bestuurlijke regiegroep om dit mee te nemen in de evaluatie.</p> <p>VDG en VVD sluiten zich hierbij aan.</p>
Brief over het bestemmingsplan buitengebied			<p>SP wil graag de mening van andere partijen over hoe om te gaan met vrijkomende agrarische bedrijfswoningen in primair agrarisch gebied.</p>
Brief over Industrierrein Heesch West en corona			<p>D66 wil graag mee praten op welke wijze de landschappelijke inpassing van alle objecten wordt gerealiseerd, op welke wijze de omgevingsdialog wordt gehouden en welke spelregels er zijn.</p>
Antwoord artikel 41 vragen GroenLinks over ontgroening Peperstraat			<p>GroenLinks wil het college bedanken voor de openhartige beantwoording van de vragen. Tegelijkertijd roept de beantwoording ook weer vragen op:</p> <ul style="list-style-type: none"> - zijn er bij de vergunningverlening van de andere 2 terrassen van Finch misschien ook fouten gemaakt? Een van de terrassen is bijvoorbeeld heel dicht op de watertafel op de Heuvel

			<p>geplaatst. Blijft er daarmee wel voldoende speelruimte over voor de kinderen? Gaan de terrasbezoekers geen overlast van spattend water ondervinden? Is de breedte tussen terras aan de voorkant van het pand en terras aan de watertafel wel voldoende?</p> <p>- Gebeurt het vaker dat er op basis van foute informatie vergunningen worden verleend? Zo ja, in welke gevallen was dat en hoe zijn die fouten hersteld?</p> <p>GroenLinks heeft vervolg vragen gesteld en nog geen antwoord ontvangen. De heer Van den Akker zal vragen of de portefeuillehouder voor de commissie kan antwoorden.</p>
<p>Brieven geagendeerd voor de adviescommissie van 9 april (Hierover is al een schriftelijke ronde geweest. Fracties kunnen aangeven of er nog stukken zijn die ze willen agenderen voor de adviescommissie van 14 mei)</p>			
Handreiking toepassing PFAS houdende grond en baggerspecie Noord Brabant			
Mail van wethouder Van der Schoot over Advies MER mestbewerkingslocaties			
Raadsinformatiebrief vervolg geluidssanering ProRail			
Reactie gemeente Oss consultatie concept voorkeur			
Raadsinformatiebrief met bijlagen van wethouder Van Orsouw over geluidsoverlast veer in Lith			<p>SP het advies van de onderzoekscommissie wijkt af van de conclusie van de wethouder. SP vindt dat er op korte termijn een oplossing moet komen voor de</p>

			geluidsoverlast in de nachtperiode.
Gemeente Steenberghe Motie verhuurdersheffing			Op verzoek van SP tijdens raadsvergadering.
motie over afschaffing verhuurdersheffing			Op verzoek van SP tijdens de raadsvergadering van 30 januari Dit zou een rol kunnen spelen met de besparing. Op energiekosten willen we 50 procent besparen en daar zou dit aan kunnen bijdragen.
stand van zaken centrum Oss			Op verzoek van VVD en SP tijdens de raadsvergadering van 30 januari VVD wil graag van de wethouder en de andere fracties weten of zij leegstandsverordening niet toch een zinvol middel vinden om leegstand in het centrum te bestrijden. SP wil onderzoeken of de leegstandsverordening iets op kan leveren voor het centrum en de mening van andere fracties horen.
grootschalige opwekking van zonne-energie in de gemeente Oss			Op verzoek van SP tijdens de raadsvergadering van 30 januari De SP heeft geen vragen meer over ingekomen stuk grootschalige opwekking van zonne-energie. In de commissie volgt het voorstel om dit agendapunt als A stuk te behandelen.
Brief van wethouder Van Orsouw over evaluatie N329			D66 Statement. De investeringen van N329 zijn nog niet met succes afgerond. Wanneer wel? SP Statement over de vermeende lagere

			milieubelasting en het ontbreken van handhaving. Verzoek om te bekijken of het Road Energy Systeem gebruikt kan worden voor het opwarmen van het zwembad
Budget bodemonderzoek het Hoornwerk Ravenstein			De SP had vragen over dit voorstel. Deze vragen zijn beantwoord. De SP geeft aan geen inbreng meer te hebben voor dit agendapunt. In de commissie volgt het voorstel om dit agendapunt als A stuk te behandelen.
Ontwerpbestemmingsplan Partiele Herziening 4 Kom Geffen - 2016			GroenLinks: Het is niet inzichtelijk wat er met groene uitstraling wordt bedoeld, consequenties voor het groen moeten duidelijker in beeld worden gebracht. SP: Mogelijk een statement over kostenverhaal (afhankelijk van antwoord op technische vraag)
Uitwerken en uitvoeren fase 3 (Berghs Veld) in Centrumplan Berghem volgens variant 2			GroenLinks: Het is niet inzichtelijk wat er met groene uitstraling wordt bedoeld, consequenties voor het groen moeten duidelijker in beeld worden gebracht.
2e voortgangsrapportage IUP en jaarrekening 2019			
brief van de provincie over de huisvesting vergunninghouders, inclusief begeleidend schrijven van wethouder Van Orsouw.			
Ontwerpbestemmingsplan 'Crematorium Docfalaan Oss - 2020'			
Ontwerpbestemmingsplan Bierbrouwerij-Oijen-2020			
Ontwerpbestemmingsplan Partiële herziening 2 Kom Geffen - 2016			

Raadsinformatiebrief over Glyphosaat Pachtgronden			
--	--	--	--

6.2 Commissie Sociaal Bestuurlijk

Ter advisering	A – Niet bespreken	BI – 1 termijn/geen debat/weergeven standpunt/bestuurlijke vragen aan portefeuillehouder	BII – 2 termijnen/debat/meerdere woordvoerders in de tweede termijn
		1 ^e termijn schriftelijk	Alleen 2 ^e termijn, 1 ^e termijn schriftelijk
Nieuwe strategische agenda's regionale samenwerking 2030		Dit is hetzelfde stuk dat op 7 april besproken is. Is het wenselijk om tijdens de adviescommissie aangeleverde moties en amendementen te bespreken ?	SP vraagt om alleen de moties en amendementen te bespreken. VDG, CDA, D66, GroenLinks en PvdA sluiten zich hierbij aan.

Voor kennisgeving	AI - Niet bespreken	BI - Kort statement / opmerking / bestuurlijke vraag <i>welke bestuurlijke vraag er is voor de wethouder en/of wil de fractie een statement maken</i>	BII - 1 termijn / geen debat / op verzoek geven fracties mening / beperkte interrupties van portefeuillehouder worden toegestaan <i>Over welk aspect van het ingekomen stuk gaat het? Welke vraag heb je daarover aan het college? Wat wil je daarover van de andere fracties weten?</i>
Nieuw ingekomen stukken			
Jaarverslag 2019 Rekenkamercommissie			
Mededeling: Noodprocedure Inkoop Jeugdhulp 2021		D66 Statement Samenvoegen met Uitstel nieuwe inkoop jeugdhulp in verband met coronacrisis	
Nederlandse Schuldhulprouwe		Beter Oss: Werken met commerciële	

		partijen. Hoe staan we daarin? En hoe is het met de privacy geregeld?	
Raadsinformatiebrief Kwartiermaker UITHuis		D66 wil het proces volgen Beter Oss is blij met de aanstelling van de heer Theo Vinken. Hij is bekend met veel partijen en kan rekenen op een breed draagvlak en heeft een grote gunningsfactor.	
Raadsinformatiebrief van wethouder Den Brok over wijkcentrum Ruwaard		VDG vraagt hoe en wanneer de raad hierbij wordt betrokken. CDA heeft een vraag aan de wethouder D66 heeft een vraag voor de wethouder	
Raadsinformatiebrief van wethouder Van Kessel over het proces rondom de opdrachtverlening aan ONS welzijn			
Uitstel nieuwe inkoop jeugdhulp in verband met coronacrisis		D66 Statement. Samenvoegen met Mededeling: Noodprocedure Inkoop Jeugdhulp 2021	
Verzoek om kinderen uit Griekse vluchtelingenkampen op te vangen		Beter Oss vindt het antwoord van de wethouder voldoende. De fractie wil er nog op wijzen dat er een landelijk beleid ligt, om geen vluchtelingen uit de Griekse kampen op te vangen en Beter Oss kan zich vinden in het landelijke beleid hierover. Met name in de crisis waarin we ons nu bevinden, met alle begrotingstekorten die in het verschiet liggen, met op de loer liggende	

		<p>werkeloosheid, zullen we nu al alle zeilen bij moeten zetten, zonder dat daar nog kinderen of volwassenen bij komen die, naar verwacht, direct in een vrij zwaar zorgtraject terecht komen. Landelijk het een en ander regelen en geld en goederen beschikbaar stellen voor opvang in de Regio of stimuleren dat mensen uit de kampen teruggaan, naar land van herkomst en hierbij voldoende perspectieven bieden.</p>	
<p>Brieven doorgestuurd uit Raadsvergadering (de brieven over Corona staan bij de raadsvergadering van 4 juni)</p>			
<p>Brief over het minimale loon, in combinatie met de inspreekreactie FNV</p>			<p>SP wil het onderwerp 'minimumuurloon naar 14 Euro' binnen de gemeente Oss bespreken; enerzijds binnen de gemeente Oss als werkgever en anderzijds de gemeente Oss als voorbeeld functie en aanjager naar bedrijven in de gemeente (en regio). VVD sluit zich hierbij aan. Beter Oss is van mening dat je niet 1 aspect kunt aanpakken en de rest laten zitten. Het hele minimumloon-regelgeving is complex en is gekoppeld aan complexe regelgeving, waarbij ook bijvoorbeeld de toeslagen moet worden betrokken. Beter Oss is zeker een</p>

		<p>voorstander van het principe dat werken moet lonen, maar pleit ervoor om dan ook te kijken naar de toeslagen en niet alleen naar het minimum loon. Verder is Beter</p> <p>Oss geen voorstander om tegen het landelijk beleid in, eenzijdig een ander minimum loon af te spreken met werknemers.</p>
<p>Brief over Digibuurt,</p>		<p>SP deelt de zorgen van de Seniorenraad en vindt digibuurt een belangrijke voorziening. De SP wil van de andere fracties horen of zij digibuurt willen behouden.</p> <p>CDA Hoe beoordeelt de wethouder de activiteiten in relatie tot welzijn en laagdrempelig ontmoeten. En wat is de rol van ons welzijn en hoe blijven de activiteiten geborgd.</p> <p>GroenLinks vraagt om dit ingekomen stuk te betrekken bij het toegezegde gesprek over onze toekomstige relatie met Ons Welzijn.</p> <p>VVD en D66 sluiten zich hierbij aan.</p> <p>Beter Oss: Wederom worden taken afgestoten door Ons Welzijn, maar wordt de subsidie behouden door Ons Welzijn. Het huidige subsidie bestaat ook uit het gedeelte van het vroegere Rigom.</p> <p>Steeds maar weer blijkt dat deze taken NIET (meer) worden uitgevoerd. We horen nooit dat de subsidie dan ook wordt</p>

		<p>teruggegeven.</p> <p>Nu moeten we een project gaan financieren, waar de financiering al aan een andere organisatie is toebedeeld. Dus wel een goed initiatief, maar het geld moet van Ons Welzijn komen. Met de fusie een aantal jaren geleden is het geld voor o.a. Ouderen (voorheen Rigom) wel toebedeeld aan Ons Welzijn. Nu extra geld geven aan een andere organisatie zou betekenen dat we dus dubbel financieren.</p>
Brief over middelbaar- en vervolgonderwijs tijdens coronacrisis en de reactie van weth. Van Geffen,		<p>SP wil graag van het college horen welke extra inspanningen er mogelijk zijn, bijvoorbeeld in de informatievoorziening, om minimaregelingen en regelingen voor studenten/scholieren extra onder de aandacht te brengen.</p>
Brief over een solide persoonsgebonden budget		<p>Ook Oss gaat steeds meer over naar ZIN. D66 wil weten hoe de wethouder aankijkt tegen de aanbevelingen die 'Per Saldo' doet.</p> <p>PvdA Is het college bekend met PerSaldo en hebben ze kennisgenomen van de aanbevelingen en zijn ze bereid deze over te nemen? Is het iets voor Oss om samen met PerSaldo op te trekken ter ondersteuning, voorlichting en toerusting van (aankomende) budgethouders, al dan niet lid van PerSaldo?</p> <p>Beter Oss is geen</p>

			<p>voorstander om met een nieuwe organisatie in zee te gaan en meer uit te gaan geven aan PGB's. De zorg moet ook kunnen werken binnen het reguliere kader en anders is daar wat mis en moeten we dat aan gaan pakken.</p>
Brief over WOB-verzoek			<p>D66 Deze brief is aan Raad en B&W verstuurd. D66 gaat er vanuit dat dit schrijven als WOB-verzoek behandeld wordt? Zo ja, dan niet doorzetten</p> <p>D66 heeft inmiddels vernomen dat de brief als WOB verzoek wordt behandeld. De brief kan van de agenda gehaald worden.</p>
<p>Ingekomen stukken geagendeerd voor de adviescommissie van 7 april (Hierover is al een schriftelijke ronde geweest. Fracties kunnen aangeven of er nog stukken zijn die ze willen agenderen voor de adviescommissie van 14 mei)</p>			
Aanpassen beleidsregels Terug- en Invordering			
Kaderbrief Regionale Ambulancevoorziening Brabant Midden-West-Noord			
Lokale ontwikkelagenda Wmo Oss			
Opstellen huisvestingsplan voor door de gemeente Oss Noordwest gewenste activiteiten en voorzieningen			
Uitvoeringsprogramma 2020 vindbaarheid en beschikbaarheid van de jeugdhulp			
Uitvoeringsprogramma gezondheid 2020			
Vaststelling subsidieregeling Dekkend Netwerk AED's gemeente Oss			
Zienswijze herindelingsontwerp			

gemeente Boxmeer Cuijk en Sint Anthonis			
Beleidsregels beschermd wonen 2020			SP Onrust en onzekerheid bij mensen die hiervan afhankelijk zijn. Vragen aan en antwoorden van het college.
Brieven over straling en gezondheid			Op verzoek van de fractie van D66 tijdens de raadsvergadering van 30 januari. De fractie wil vragen aan de wethouder of hij het RIVM wil benaderen hoe het landelijk advies daarin zou kunnen zijn, zodat we er lokaal qua voorlichting ook iets mee kunnen.
Rapport Ik ben meer dan mijn problemen, een integrale aanpak voor kinderen met meerdere problemen in de thuissituatie			Op verzoek van PvdA en SP tijdens de raadsvergadering van 30 januari PvdA wil van de portefeuillehouder horen wat er met de aanbevelingen is gedaan. SP wil het onderzoek met de andere fracties bespreken en kijken of er iets gedaan kan worden met de aanbevelingen.
Bijdrage huurkosten tijdelijke voorziening voor ontmoeten Neerlangel Overlangel Keent (NOK)			CDA: hoever staat het met de ontwikkeling van de definitieve voorziening voor ontmoeten in NOK? CDA heeft geen behoefte meer aan bespreking. De brief kan van de agenda gehaald worden.
Incidentele subsidie 2020 Thuis In Oss			CDA: Wat is nu nog de rol van Ons Welzijn voor wat betreft statushouders?
Aandachtsexploitaties Wijk- en Dorpscentra gemeente Oss			

gemeente aan de slag met het VN-Verdrag Handicap			SP: Hierbij de motie Toegankelijkheid van 28 juni 2018 betrekken. De motie roept op om te komen tot een inclusie-agenda en deze brief haakt hier mooi bij aan. PvdA: sluit zich aan bij de SP. Daarnaast wil de fractie weten of het college bekend is met het manifest Iedereen doet mee, en of dat ook ondertekend is door de gemeente Oss. De fractie wil ook weten hoe het op dit moment staat met de implementatie van het VN-Verdrag Handicap.
motie financiële bijdrage van Rijk voor Omgevingswet			SP: De gemeente krijgt steeds meer taken en de gemeente Oss ervaart krapte in het ambtenarenapparaat.
Nabetaling subsidie aan fanfare Jong Leven			
Raadsinformatiebrief Armoede en Schulden			
Raadsinformatiebrief over de resultaten van Werk en Inkomen			
Raadsinformatiebrief van weth. Van Geffen over het Golfbad			
Resultaten vertrouwensexperiment Oss: Zelf aan het stuur en op maat. Werkt het? Subsidie maatjesprojecten Buurtgezinnen, Stichting Buddyhulp en Humanitas			

6.a

Opiniestukken

Het betreft de opiniestukken van de vorige vergaderronde, waarover een eerste schriftelijk termijn heeft plaatsgevonden. De stukken moeten op een later moment worden geagendeerd.

De Agendacommissie is akkoord met de reacties van de portefeuillehouders en het later agenderen van de vier dossiers.

De dossiers zullen opnieuw geagendeerd worden voor de volgende Agendacommissie.

7 Vaststelling conceptagenda raadsvergadering 4 juni 2020

VDG vraagt of het antwoord van het college op de ingekomen brieven over Corona toegevoegd kunnen worden aan het debat.

De secretaris geeft aan dat deze vraag al is uitgezet, er komt een antwoord van het College

De Agendacommissie verwacht, gelet op o.a. de opiniërende bespreking van de informatie over Corona, de agenda niet in 1 avond behandeld kan worden en wil de concept-agenda op een ander moment bespreken. Ook moeten er vergaderafspraken worden gemaakt, zoals spreektijden.

De Raadsgriffie zal voor de concept-agenda van de raadsvergadering van 4 juni een nieuw voorstel voorleggen aan de Agendacommissie.

8 Rekeningcommissie 28 mei 2020

De concept-agenda wordt vastgesteld.

PvdA mist de Programmaevaluatie op de agenda.

De heer Van den Akker antwoordt dat de Programmaevaluatie gepland stond voor de commissievergaderingen van 16 april 2020. Inmiddels is de Programmaevaluatie gekoppeld aan het Corona debat van 4 juni.

CDA vraagt of er in de Rekeningcommissie een tussentijdse terugblik op de gevolgen voor Oss van de Coronacrisis aan de orde komt.

Mevrouw Buijs antwoordt dat de cijfers dan waarschijnlijk nog niet helder zijn. Als 4 juni meer bekend is kunnen de cijfers samen met het corona debat besproken worden. Anders wordt het 9 juli bij de bespreking van de `kadernota`.

De heer Van den Akker wijst erop dat het Programma van eisen aanbesteding accountant op de agenda staat. Dit is een vertrouwelijk dossier en hij vraagt zich af of dit digitaal behandeld zou moeten of kunnen worden.

De SP vraagt of de vergadering fysiek kan plaatsvinden, met 1 lid per fractie. Mevrouw Buijs zal navragen of de geagendeerde dossiers vóór 1 juni behandeld moeten worden.

Er wordt nog gekeken of de vergadering fysiek of digitaal zal plaatsvinden. Waarbij er een voorkeur is om de vergadering fysiek te organiseren, met inachtneming van de 1,5 meter richtlijnen

9 Podiumbijeenkomst

Er zijn twee onderwerpen aangeleverd:

- Scenario's 't Slotje en

- Verduurzaming van het maatschappelijk vastgoed

Het idee is om de Podiumbijeenkomst in de vorm van een Webinar te organiseren. Vragen kunnen via WhatsApp gesteld worden.

De Agendacommissie is akkoord.

10 Wijzigingen Vergaderdata 2020

Geen opmerkingen.

11 Voorstel tot het houden van een besloten vergadering

Niet van toepassing.

12 Rondvraag

